



Protokoll vid styrelsemöte, Svenska Castingförbundet, den 23 april 2026.

Plats:

Teams

Närvarande:

Anneli Wallström Söderbom
Per-Arne Nilsson
Lise-Lotte Sjödin
Robert Wollenius
Rickard Gustafsson
Åsa Westlund

Adjungerade:

Peter Melander (föredragande punkt antidoping och SM)
Lise-Lotte Janson
Esa Raudasvirta (Ordf. Valberedning)

Anmält förhinder:

Erik Karlsson

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

2. Val av justeringsman att jämte ordföranden justera mötesprotokollet

Till justerare valdes Rickard Gustafsson.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen föredrogs. Behov lyftes av att även hantera inspel från årsmötet samt frågor kring kastpoolsprojektet.

Dagordningen godkändes med tillägg av:

- Kastpoolsprojekt
- Datum för samtal ordförande–styrelseledamöter

4. Föregående mötesprotokoll

Styrelsen gick igenom tidigare protokoll. Inga synpunkter framfördes på innehållet.

- Protokoll från styrelsemöte 2 mars 2026 lades till handlingarna.
- Protokoll från konstituerande möte lades till handlingarna.

5. Skrivelser

Skrivelser från RF

Styrelsen informerades om flera skrivelser och utskick från Riksidrottsförbundet, bland annat kring:

- RIG och Idrottsuniversitet (IU)
- En enkät om nuläget för personer med funktionsnedsättning



- Utlysning av ekonomiskt stöd för arbete mot psykisk ohälsa inom idrottsrörelsen

Diskussion fördes om vilka områden som kan bli strategiskt viktiga för förbundet framöver, särskilt kopplat till inkludering, parasport och långsiktig kompetensförsörjning.

Styrelsen beslutar att:

Styrelsen följer utvecklingen. Inga ansökningar beslutas i nuläget.

Skrivelser från ICSF

Styrelsen informerades om en inkommande förfrågan från ICSF om ekonomiskt stöd. Det konstaterades att frågan inte enbart är ekonomisk utan även rör internationella relationer, principer för stöd samt tidigare erfarenheter av samarbetet.

Styrelsen beslutar att:

Ärendet behandlas vidare under punkt 13 Internationella frågor.

6. Föreningar, inkommande & utgående

Styrelsen informerades om aktuellt läge kring medlemsföreningar, inklusive att vissa föreningar ännu inte fullgjort betalning av årsavgift. Diskussion fördes kring vikten av tydliga rutiner och likabehandling samt att föreningar ska få rimlig möjlighet att rätta till brister innan ytterligare åtgärder vidtas.

Styrelsen beslutar att:

Kansliet får i uppdrag att ta fram uppdaterad sammanställning till nästa möte.

7. Information & beslut

Antidoping plan 2026

Peter Melander presenterade förslag till antidopingplan för 2026. Presentationen berörde både regelkrav från RF och hur arbetet konkret ska bedrivas inom förbundet. Styrelsen diskuterade vikten av att planen inte bara är ett styrdokument utan även kommuniceras och förstås av föreningar och aktiva.

Styrelsen beslutar att:

Antidopingplanen skickas ut för beslut via vändande mejl. Vid inga invändningar fastställs planen. Not, Inkomna invändningar på planen var av generell art, därmed fastställdes antidopingplanen enligt förslaget med valda delar av inkomna synpunkter.

RS-kontakt till styrelsemöten

Styrelsen diskuterade vikten av att ha en mer löpande och strukturerad dialog med RF-SISU, både för omvärldsbevakning och för att få stöd i strategiska frågor såsom styrning, inkludering och elitutveckling.

Styrelsen beslutar att:

Bjuda in RS kontaktperson Marie Hedberg till styrelsemötet 1 juni 2026 för en inledande presentation (ca 20–30 min).

Elitutvecklingsarbete

Rickard Gustafsson redogjorde för nuläget i elitutvecklingsarbetet och presenterade förslag kring:

- Struktur för framtida elitverksamhet
- Process för rekrytering av förbundskapten



- Behov av tydligare ömsesidigt ansvar mellan elitaktiva och förbundet

Diskussionen berörde långsiktig hållbarhet, förbundets resurser och vikten av tydlighet gentemot aktiva.

Styrelsen beslutar att:

Godkänna föreslagen process för rekrytering av förbundskapten

Godkänna tidsplanen (annonsering klar, beslut senast slutet av maj)

Arbeta vidare enligt föreslagen elitorganisation

Fastställa föreslagen commitmentmodell som grund för individuella överenskommelser

Kvalitetsuppföljning av föreningar

Förslag till rutin och policy för kvalitetsuppföljning presenterades. Styrelsen diskuterade hur uppföljning ska användas som ett stödjande verktyg snarare än enbart kontroll, samt vikten av transparens gentemot föreningarna.

Styrelsen beslutar att:

Anta policyn för kvalitetsuppföljning av föreningar.

Redaktionella justeringar (språk/förtydliganden) får göras av kansliet.

Obligatorisk utbildning – Trygg Castingsport

Styrelsen såg ett tydligt behov av obligatorisk utbildning kopplat till trygg idrott, men konstaterade att underlaget behöver kompletteras med tydligare tidsramar, ansvarsfördelning och konsekvenser vid utebliven efterlevnad.

Styrelsen beslutar att:

Ärendet bordläggs till nästa styrelsemöte. Kansliet får i uppdrag att tydliggöra:

Tidsramar

Konsekvenser vid utebliven genomförd utbildning

Anläggningsgrupp

Styrelsen informerades om behovet av mer strategiskt arbete kring anläggningsfrågor, bland annat kopplat till tillgänglighet, parasport och framtida anläggningsutveckling.

Styrelsen noterar bildandet av anläggningsgrupp.

Kansliet fortsätter etablering av gruppen och återrapporterar.

Digitaliseringsgrupp

Styrelsen informerades om planer på att samla digitala frågor i en separat arbetsgrupp för bättre struktur och prioritering.

Styrelsen noterar bildandet av digitaliseringsgrupp.

Kansliet fortsätter arbetet och återrapporterar.

Ungdomsläger ICSF 2027

Styrelsen diskuterade möjligheten att stå värd för internationellt ungdomsläger 2027, inklusive resursfrågor, exponering och nytta för svensk castingsport.

Styrelsen beslutar att:

Mer information ska inhämtas innan beslut tas till värdskap. En positiv ansats finns.



Projekt hemsida

Styrelsen informerades om status i hemsideprojektet och diskuterade vikten av struktur, tydlig ansvarsfördelning och långsiktig förvaltning.

Information om pågående arbete noterades.

8. Ekonomi

Ekonomi jan–mars 2026

Resultat- och balansrapport för första kvartalet presenterades. Diskussion fördes kring periodisering, ändamålsbestämda medel och hur ekonomisk uppföljning kan bli tydligare för styrelsen.

Reviderad och periodiserad rapport presenteras vid nästa möte.

Självfinansieringsprojekt & webbshop

Styrelsen diskuterade behovet av ökad självfinansiering och hur webbshoppen kan utvecklas för bättre lönsamhet, utan att ta för mycket resurser från kärnverksamheten.

Styrelsen noterar pågående arbete och efterfrågar återrapportering med konkret förslag vid kommande möten.

9. Uppföljning årsmötet

Verksamhetsplan och budget

Inspel från årsmötet och enskilda föreningar diskuterades, särskilt kring verksamhetsplanens omfattning och ekonomiska prioriteringar 2025.

- Noterar synpunkter från Piteå SFK om att man tycker VP:n är otydlig och för omfattande i förhållande till förbundets resurser.
- Budgetdiskussion, hur kan vi bli mer kostnadsmedvetna
- Inspel från årsmötet om kastpoolsprojektets effekter
- Inspel från årsmötet (Viggbyholms IK) om anlitande av konsulter

Styrelsen beslutar att:

Beslutar att följa VP men göra ny avstämning och eventuell prioritering vid verksamhetskonferens hösten 2026

10. SM 2026, statusrapport

Peter Melander rapporterade nuläge i SM-planeringen och de delprojekt som pågår.

Styrelsen beslutar att:

Ansöka om SM-status för nya parasportklasser samt eventuella kompletterande klasser vid behov.

11. Personal & kansli

Styrelsen informerades om att en timanställning kopplad till webbshoppen tillfälligt pausats av ekonomiska och verksamhetsmässiga skäl.



12. Projekt uppföljning

Kortare lägesrapporter om DUK, Framtidskastet och Träffpunkt C-sport för alla 3.0 presenterades.

13. Internationella frågor

Ekonomisk förfrågan från ICSF

Styrelsen diskuterade förfrågan om ekonomiskt stöd från ICSF mer ingående, inklusive behov av nordisk samordning, transparens och tydlighet kring nytta och motprestation.

Ordförande och kansli får i uppdrag att hantera fortsatt dialog.

- Samordna svar
- Undersöka nordisk hållning och om de övriga nordiska länderna fått samma fråga.
- Återkomma med diplomatiskt svar där ekonomiskt stöd ifrågasätts utifrån nytta och transparens

14. Övriga frågor

Träffpunkt Castingsport

Preliminärt datum fastställs till 28–29 november 2026, Stockholm.

15. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte: 1 juni 2026, kl. 18–20 (Teams)

Höstmöten (preliminärt):

Styrelsemöten över teams kl. 18-20;

Måndag 17 augusti

Torsdag 22 oktober

Måndag 23 november

Torsdag 17 december

Styrelsekonferens Stockholm:

19–20 september (lördag kl. 10.00–18.00 t o m lördag kl. 09.00–15.00) alt

26–27 september (lördag kl. 10.00–18.00 t o m söndag kl. 09.00–15.00)

Konferensen kombineras med en Parasportutbildning under 2 timmar på lördagen. Datum bekräftas vid nästa styrelsemöte.

16. Avslutning

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet

Åsa Westlund

Justeras

Anneli Wallström Söderbom

Rickard Gustafsson

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This document contains 5 pages before this page
Dokumentet inneholder 5 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 5 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 5 sider før denne side

Detta dokument innehåller 5 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende